
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

03.10.2016                                          м. Черкаси                                            № 6 

   

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 7 

На засіданні присутні   - 6 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Воронов С.П. 

 

Члени комісії: Бойко В.В., Коваленко О.А., Лашкул В.Г., Онищак Л.В.  

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Костюченко В.О. 

 

На засідання комісії запрошені:  

Бєлих 

Сергій Васильович 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

Колодка 

Ігор Леонідович 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- 

 

- 

 

- 

 

- 

 

в.о. директора КП «Черкасиоблкіно» 

 

завідувач сектору обліку та використання 

майна обласної комунальної власності 

начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації  

директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 
 

Петров 

Віталій Олександрович 

- 

 

начальник управління майном обласної 

комунальної власності 

 

У засіданні взяли участь: перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович, координатор проекту «Створення регіонального 

навчально-практичного центру розвитку багатофункціональних кооперативів» 

Лепьошкіна Таміла Яківна, бухгалтер проекту «Створення регіонального 



навчально-практичного центру розвитку багатофункціональних кооперативів» 

Захарченко Ольга Михайлівна, фінансовий директор проекту «Створення 

регіонального навчально-практичного центру розвитку багатофункціональних 

кооперативів» Ушакова Наталія Михайлівна, керівник проекту «Створення 

регіонального навчально-практичного центру розвитку багатофункціональних 

кооперативів» Бегменко Валерій Федорович, помічник-консультант депутата 

Черкаської обласної ради Гайовича Вадима Юрійовича Коломієць Валентина 

Іванівна. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015  №2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік». 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   

2. Про створення комунального підприємства «РЕГІОНАЛЬНИЙ 

НАВЧАЛЬНО-ПРАКТИЧНИЙ ЦЕНТР РОЗВИТКУ 

БАГАТОФУНКЦІОНАЛЬНИХ КООПЕРАТИВІВ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

Колодка  

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації   

3. Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
4. Про оренду комунального майна бюджетними установами. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
5. Про передачу майна комунальної власності. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
6. Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI. 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном обласної 

комунальної власності   
 

1.СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2016 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (Додаток 1). 

 

  



ВИСТУПИЛИ: 

Воронов С.П., який поцікавився розподілом коштів додаткового 

фінансового ресурсу. 

Кравцова Н.О., яка внесла пропозицію підтримати запропоновані зміни 

до обласного бюджету та проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII «Про обласний бюджет на 2016 

рік», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/1 додається до протоколу (Додаток 2). 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 Колодку І.Л., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

створення комунального підприємства «РЕГІОНАЛЬНИЙ НАВЧАЛЬНО-

ПРАКТИЧНИЙ ЦЕНТР РОЗВИТКУ БАГАТОФУНКЦІОНАЛЬНИХ 

КООПЕРАТИВІВ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлено з метою 

задоволення суспільних потреб територіальних громад області в отриманні 

якісної продукції за доступними цінами та розвитку сільських територій через 

розбудову інфраструктури кооперативного сегмента аграрного ринку. 

Ігор Леонідович зазначив, що відповідно до виконання в області заходів 

проекту «Створення регіонального навчально-практичного центру розвитку 

багатофункціональних кооперативів», що фінансується Європейським Союзом у 

рамках грантової програми ЄС «Підтримка політики регіонального розвитку в 

Україні», передбачено створення комунального підприємства. Виконавцем та 

реципієнтом міжнародного проекту в області є управління агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Воронов С.П. запитав, коли селяни зможуть взяти участь у даному проекті, 

зокрема, отримати саджанці плодово-ягідних кущів, а також пройти необхідне 

навчання для отримання можливості створення кооперативу за даним проектом.  

Коваленко О.А. поцікавився рентабельністю новостворених кооперативів. 

Колодка І.Л. пояснив, що новостворювані кооперативи будуть значно 

потужнішими ніж ті, що залишились діючими ще з часів Радянської України. 

Даний проект дасть змогу щорічно виробляти та реалізовувати близько 100 т 

кролятини. 

Тарасенко В. П. попросив роз’яснити необхідність створення 

комунального підприємства «Регіональний навчально-практичний центр 

розвитку багатофункціональних кооперативів Черкаської обласної ради». 

Колодка І.Л. пояснив, що створення такого комунального підприємства 

було запропоноване експертами ЄС на етапі підписання контракту по втіленню 

проекту. КП «Регіональний навчально-практичний центр розвитку 



багатофункціональних кооперативів Черкаської обласної ради» буде охоплювати 

різні напрямки розвитку кооперації сільгоспвиробників (ягідництво, сушіння 

фруктів, кролівництво). На даному етапі комунальне підприємство 

зосереджується на розвитку кролівництва. 

Воронов С.П. запропонував доносити інформацію з реалізації проекту до 

селян, які в ньому зацікавлені. 

Тарасенко В.П. поцікавився прогнозованими фінансовими показниками 

підприємства на липень 2017 року. 

Ігор Леонідович запевнив, що на липень 2017 року підприємство буде 

отримувати прибуток. 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/2 додається до протоколу (Додаток 4). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

затвердження Порядку проведення конкурсного відбору керівників підприємств, 

установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» підготовлено у зв’язку з відсутністю законодавчо 

врегульованої уніфікованої процедури проведення конкурсного відбору 

кандидатур на посади керівників комунальних підприємств, установ, закладів, 

які перебувають у спільній власності територіальних громад. 

Прийняття проекту рішення дозволить здійснювати функції з управління 

суб’єктами господарювання, засновником яких є Черкаська обласна рада, 

відповідно до норм чинного законодавства України та гарантує забезпечення 

гласності і прозорості при призначенні на посади керівників. 

Текст проекту рішення, пояснювальної записки та змін до проекту рішення 

додається до протоколу (Додаток 5). 

Доповідач звернувся до членів комісії з проханням погодити внесення 

наступних змін до проекту рішення: 

1. Підпункт 1 пункту 12 Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області (далі – Порядок) викласти в новій 

редакції: 

«1) найменування та місцезнаходження підприємства, установи, закладу, 

основні напрями його діяльності з додержанням вимог законодавства про 

інформацію з обмеженим доступом; » 

2. Підпункт 2 пункту 18 Порядку викласти в новій редакції, а саме: 

«2) заходи з виконання завдань та результати аналізу можливих ризиків, а 

також пропозиції щодо очікуваної динаміки поліпшення техніко-економічних  та 



фінансових показників підприємства, установи, закладу, підвищення його 

конкурентоспроможності;» 

3. Підпункт 4 пункту 18 Порядку виключити.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати внесення до проекту 

запропонованих змін, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення із 

запропонованими комісією змінами.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/3 додається до протоколу (Додаток 6). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

оренду комунального майна бюджетними установами» підготовлено з метою 

ефективного використання майна та враховуючи звернення, що надійшли до 

обласної ради від комунального підприємства «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» щодо надання дозволу 

на передачу в оренду майна обласної комунальної власності для розміщення 

бюджетних установ.  

Прийняття даного рішення сприятиме забезпеченню бюджетних установ 

області службовими приміщеннями та зніме фінансове навантаження зі сплати 

комунальних послуг з балансоутримувача. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 7) 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/4додається до протоколу (Додаток 8). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради «Про 

передачу майна комунальної власності» підготовлено з метою проведення 

майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

комунального майна, а також враховуючи звернення Звенигородської та 



Кам’янської районних рад, управління охорони здоров’я облдержадміністрації та 

згоду балансоутримувачів об’єктів обласної комунальної власності. 

Проектом рішення передбачено безоплатну передачу з балансу 

комунального закладу «Черкаський обласний онкологічний диспансер» 

Черкаської обласної ради на баланс Кам’янської центральної лікарні матеріальні 

цінності; з балансу комунального підприємства «Черкасиоблкіно» Черкаської 

обласної ради у спільну власність Звенигородського району нерухоме майно та 

малоцінні необоротні матеріальні активи; з балансу Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської облдержадміністрації на баланс комунального закладу 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» закінчений будівництвом 

об’єкт «Реконструкція поліклініки під перинатальний центр КЗ «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради»; з балансу Черкаського обласного 

дитячого багатопрофільного санаторію «Сосновий бір» на баланс Черкаського 

обласного кардіологічного центру будівлю приймального відділення з підвалом. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення щодо 

передачі майна комунальної власності, рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/5 додається до протоколу (Додаток 10). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду 

майна обласної комунальної власності та пропозиції її розподілу, затвердженої 

рішенням обласної ради від 06.04.2012  № 14-5/VI» підготовленого з метою 

приведення регуляторних актів у відповідність до чинного законодавства 

України. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(Додаток 11) 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Воронов С.П. запропонував доручити управлінню майном обласної 

комунальної власності підготувати інформацію про суму орендної плати за 

орендовані приміщення, що перебувають в обласній комунальній власності та 

розташовані по вул. Хрещатик у м. Черкаси, а також оприлюднити цю 

інформацію на офіційному веб-сайті обласної ради.  



Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення та доручити 

управлінню майном обласної комунальної власності опублікувати його в газеті 

«Черкаський край» та оприлюднити на офіційному веб-сайті обласної ради з 

метою одержання зауважень і пропозицій. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 6/6 додається до протоколу (Додаток 12). 

 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

Голова  комісії                                                                               Н. Кравцова 

 

 

 

 

Секретар                                                                                         С. Воронов 


